

Date: 30th April 2024

التاريخ: 30 ابريل 2024

Mr. Hamed Ahmad Ali
Chief Executive officer
Dubai Financial Market
Dubai, United Arab Emirates

السيد/ حامد أحمد علي المحترم
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي، الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Clarification on news published in the media related to Mashreq Bank PJSC (the "Bank")

الموضوع: توضيح الأخبار المنشورة في وسائل الإعلام بخصوص بنك المشرق ش.م.ع ("البنك")

We write with regard to recent reports on some news platforms concerning the acquisition of banking licenses in Kingdom of Saudi Arabia, Sultanate Oman and Pakistan, we deny all associated news and confirm that the Bank is currently in the preliminary stages with relevant authorities to expand the Bank's activities in the mentioned countries.

بالإشارة إلى الأنباء التي تداولتها بعض وسائل الإعلام مؤخراً حول حصول البنك على رخص مزاولة نشاط في المملكة العربية السعودية وسلطنة عمان وباكستان، نود التأكيد على نفي تلك الأخبار و نوضح بأن البنك ما زال في المراحل الأولية مع السلطات المعنية لتوسيع أنشطته في البلاد المذكورة .

The Bank emphasizes its commitment to the disclosure and transparency requirements of the Securities and Commodities Authority and the Dubai Financial Market and confirms that all disclosures relating to all material transactions will continue to be made to the Market as and when they are finalized.

عليه، نؤكد لكم التزام البنك بالإفصاح و الشفافية المتطلبين من قبل هيئة الأوراق المالية و السلع و سوق دبي المالي ، مع التزامنا بمواصلة اطلاق السوق عن المعلومات ذات الطابع الجوهري المتصل بعمليات البنك فور بلوغ تلك المعلومات للمراحل النهائية المتصلة بها.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول وافر التحية والاحترام،



Shaima Al Obeidli

شيماء العبيدلي

Head of Corporate Governance & Group Company Secretary

رئيس الحوكمة المؤسسية و أمين سر المجموعة

Copy to: Securities & Commodities Authority

نسخة للسادة/ هيئة الأوراق المالية والسلع